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Schweizerische Akkreditierungsstelle SAS 

Gestützt auf die Akkreditierungs- und Bezeichnungsverordnung vom 17. Juni 1996 
und die Stellungnahme der Eidgenössischen Akkreditierungskommission erteilt die 
Schweizerische Akkreditierungsstelle (SAS) der 

Stadtspital Waid Zürich 
Zentrallabor 
Tiechestrasse 99 
8037 Zürich 

die Akkreditierung als 

Dauer der Akkreditierung: 
12.08.2018 bis 11.08.2023 

(1. Akkreditierung : 12.08.2003) 

Prüflabor für medizinische Laboruntersuchungen der Bereiche klinische Chemie, 
Hämatologie, Immunologie, lmmunhämatologie und Mikrobiologie 

1 nternationale Norm: ISO/IEC 17025:2005 

Schweizer Norm: SN EN ISO/IEC 17025:2005 

3003 Bern, 28.06.2018 
Schweizerische Akkreditierungsstelle SAS 

Konrad Flück 

Die SAS ist Mitglied der multilateralen Abkommen der European co-operation for Accreditation (EA) für 
die Bereiche Prüfen, Kalibrieren, Inspizieren und Zertifizieren von Managementsystemen, Zertifizieren von 
Personen und Zertifizieren von Produkten, Prozessen und Dienstleistungen, des International Accredita
tion Forum (IAF) für die Bereiche Zertifizieren von Managementsystemen und Zertifizieren von Produkten, 
Prozessen und Dienstleistungen und der International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) für 
die Bereiche Prüfen und Kalibrieren. 
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Servizio di accreditamento svizzero SAS 

Based on the Accreditation and Designation Ordinance dated 17 June 1996 and on the 
advice of the Federal Accreditation Commission, the Swiss Accreditation Service (SAS) 
grants to 

Stadtspital Waid Zürich 
Zentrallabor 
Tiechestrasse 99 
8037 Zürich 

the accreditation as 

Period of accreditation: 
12.08.2018 until 11 .08.2023 

(1 st accreditation: 12.08.2003) 

Testing laboratory for medical laboratory analyses in the fields of clinical 
chemistry, hematology, immunology, immunhematology and microbiology 

International standard: ISO/IEC 17025:2005 

Swiss standard: SN EN ISO/IEC 17025:2005 

3003 Berne, 28.06.2018 
Swiss Accreditation Service SAS 

L-~~ 
Head of SAS 
Konrad Flück 

SAS is a signatory of the multilateral agreements of the European co-operation for Accreditation (EA) for 
the fields of testing, calibration, inspection and certification of management systems, certification of 
personnel and certification of products, processes and services, of the International Accreditation Forum 
(IAF) for the fields of certification of management systems and certification of products, processes and 
services and of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) for the fields of testing and 
calibration . 


